

# LES JEUX OLYMPIQUES ET PARALYMPIQUES À L'EPBI



Chers parents,

A l'approche des jeux olympiques de Paris, nous avons souhaité organiser deux journées spéciales autour du sport, de l'olympisme et de ses valeurs pour nos petits élèves des classes maternelles.

Lundi 3 juin prochain, en matinée, les enfants participeront à une matinée sportive : jeux divers, mini-cross, ateliers de découverte du handisport ...

Pendant ces deux journées, ils découvriront les symboles des JO (logo, mascotte, drapeau ...), liront des albums dédiés, feront des activités en français en anglais sur la thématique des sports.

Pensez à prévoir des vêtements confortables, ainsi qu'une casquette et la gourde d'eau !

A vos marques, prêts, partez pour 2 jours d'échauffement avant le début de la véritable compétition au mois de juillet 😊



# THE OLYMPIC GAMES AND PARA-OLYMPICS AT EPBI



Dear Parents,

The Paris 2024 Olympic will soon be here, so we have decided to organise two special days for sport, the Olympics and the values and spirit of the games for our little pupils in Kindergarten.

Next Monday morning on 3rd June, the Kindergarten children will participate in a morning of sport: various games, mini cross-country run, workshops to discover disabled sports ...

During these two days, they will discover the symbols of the Olympics de (logo, mascot, flag ...), they will read stories, do activities in French and in English on the theme of sport.

Please dress your child in comfortable clothes, with a sun hat or cap and remember a bottle of water!

Ready, steady, go! ... for 2 days of sport before the real Olympic Games begin in July 😊

